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PROTOKÓŁ  Nr II/10 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 10 grudnia 2010 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych.  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1130.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pan Sylwester Sobański – burmistrz Bobolic, 

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pan Jan Mokrzycki-  zastępca burmistrza Bobolic 

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – radca prawny. 

 Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Jan Rewkowski– dyrektor ZUKiO w Bobolicach,   

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M- GOK w Bobolicach, 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M- GPB w Bobolicach,  

Zaproszeni goście: 

• Pani Renata Tomczak  – Radna Rady Powiatu,  

• Pan Kamil Jesionowski– Radny Rady Powiatu,  

• Pani Helena Bubień – Delegat Izb Rolniczych,  

• Pan Kazimierz Nowak - Delegat Izb Rolniczych, 

• Pan Rajmund Wełnic – dziennikarz „Głosu koszalińskiego” 

• Sołtysi, 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 
Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 listopada 2010 roku. 
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3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze burmistrza. 

4. Ślubowanie burmistrza. 

5. Trybuna sołecka. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwał. 

9. Wolne wnioski 

10.  Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział,  że w porządku obrad nie były wyszczególnione 

projekty uchwał, ponieważ bardzo krótki okres czasu pomiędzy sesjami nie pozwolił na 

techniczne przygotowanie projektów uchwał.  

W związku z powyższym zaproponował wprowadzenie do porządku obrad: 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

Radni przyjęli jednogłośnie 15 głosami „za” wprowadzoną zmianę do porządku obrad. 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej w  Bobolicach  wnioskował o wprowadzenie  projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania 

spłat lub rozkładania na raty wierzytelności Gminy Bobolice i jej jednostek organizacyjnych z 

tytułu należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny i niepodatkowych 

należności budżetowych o charakterze publiczno –prawnym, do których nie stosuje się 

przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa. 

Radni przyjęli jednogłośnie 15 głosami „za” wprowadzoną zmianę do porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Bobolicach wnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji Gminy 

Bobolice oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Radni przyjęli jednogłośnie 15 głosami „za” wprowadzoną zmianę do porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Bobolicach wnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru  

informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości. 
Radni przyjęli jednogłośnie 15 głosami „za” wprowadzoną zmianę do porządku obrad. 
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 Przewodniczący Rady Miejskiej w Bobolicach wnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Radni przyjęli jednogłośnie 15 głosami „za” wprowadzoną zmianę do porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Bobolicach wnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego  

wynagrodzenia dla burmistrza. 

Radni przyjęli jednogłośnie 15 głosami „za” wprowadzoną zmianę do porządku obrad. 

 
 
Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół  z I sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 30 listopada 2010 roku   był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z I sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 3.  Wręczenie zaświadczenia o wyborze burmistrza. 
Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Bobolicach pani Alina Karolik wręczyła 

pani Mieczysławie Brzozie zaświadczenie stwierdzające wybór burmistrza. 

 

Ad. 4. Ślubowanie burmistrza 

 
Pan przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że zgodnie z treścią art. 29a ustawy o 

samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje z chwilą złożenia 

wobec rady gminy ślubowania. 

 

Rota ślubowania: 

Obejmując urząd Burmistrza Bobolic,  uroczyście ślubuję,  że dochowam wierności prawu,  

a powierzony mi urząd  sprawować będę tylko dla dobra publicznego  i pomyślności 

mieszkańców gminy.” 
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Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza złożyła ślubowanie z dodaniem  zdania 

„tak mi dopomóż Bóg” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu własnym i radnych Rady Miejskiej, złożył  

serdeczne gratulacje z wyboru na tak zaszczytny urząd.  Życzył pani burmistrz dużo zdrowia, 

otwartości a przede wszystkim satysfakcji z wypełniania swoich bardzo odpowiedzialnych 

obowiązków.  

Burmistrz Sylwester Sobański podziękował pani burmistrz za osiem lat współpracy  i życzył 

dalszych sukcesów w pracy zawodowej. 

 

Pani burmistrz Mieczysława Brzoza wygłosiła expose: 

"Szanowni Państwo ! 

Bardzo serdecznie i gorąco dziękuję wszystkim mieszkańcom miasta i gminy Bobolice za 

udział w wyborach samorządowych. Szczególnie dziękuję tym wyborcom, którzy darząc 

mnie swoim zaufaniem - oddali na mnie swój głos w pierwszej turze wyborów 21 listopada i 

w drugiej - 5 grudnia 2010 r. Państwa obecność przy urnach wyborczych wynikała także z 

poczucia wypełnienia obowiązku obywatelskiego oraz zainteresowania i troski o losy naszej 

gminy.  

Drodzy Państwo ! 

Chcę byście wiedzieli, że objęcie najwyższego urzędu w naszej gminie jest dla mnie 

oczywiście wielkim zaszczytem, ale jest też i przede wszystkim wielką odpowiedzialnością. 

Zobowiązującą mnie do jeszcze bardziej wytężonej pracy na rzecz poprawy jakości życia 

naszych mieszkańców. Mam świadomość tej ogromnej odpowiedzialności, ponieważ przez 

osiem lat byłam zastępcą obecnego tu burmistrza Pana Sylwestra Sobańskiego. 

Pragnę zapewnić mieszkańców gminy Bobolice, że dołożę wszelkich starań, by nie zawieść 

Waszego zaufania, i by dowieść, że dokonaliście właściwego wyboru. Będę się też starać 

przekonać do siebie jak najwięcej osób, które popierały innych kandydatów. Bowiem 

udzielone poparcie traktuję jako duże wyzwanie do służby by czynić dobro i dbać o rozwój 

naszej gminy. Obiecuję, że Was nie zawiodę. A swoim postępowaniem będę starała się łączyć 

wszystkich Mieszkańców, niezależnie od tego, czy wzięli udział w wyborach - czy nie, i 

niezależnie od tego jak głosowali. Kredyt udzielonego zaufania postaram się spłacić 
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codzienną wytrwałą i roztropną pracą, aby przestrzeń wokół nas była piękniejsza, a 

przeprowadzone działania pomagały Państwu w codziennym życiu. 

Ciepłe i szczególne słowa wdzięczności kieruję do tych, którzy w osobistych kontaktach 

dodawali mi otuchy, byli ze mną i przy mnie oraz wspierali w trudnym okresie kampanii 

wyborczej. Miałam wokół siebie naprawdę wielu uczciwych, dobrych z natury ludzi, nie 

szukających zwady, ludzi także szanowanych w swoich środowiskach - także dzięki ich 

prawdziwej pomocy odnosiłam sukces wyborczy. Dziękuję Wam za zaufanie i za to, że 

właśnie tacy jesteście. Bo także za takim postępowaniem jak widać po wynikach wyborów - 

opowiedzieli się nasi mieszkańcy. 

Pozwolą Państwo, że podziękuję także za wszystkie głosy oddane na obecnych radnych : tych 

jedenastu zgłoszonych przez mój Komitet Wyborczy i tych czterech zgłoszonych przez 

komitet PSL.  

W tym miejscu gratuluję wszystkim radnym wygranej w wyborczej rywalizacji i mam 

nadzieję, że wspólnie będziemy decydować o losach naszej gminy. Kochani, to dzięki 

Waszym wyborcom, stoimy przed szansą spokojnej i aktywnej pracy na rzecz dobra naszej 

gminy. Pamiętajmy, że wspólnie jesteśmy w stanie realizować nasz program wyborczy i 

sprawić, aby gmina osiągnęła sukces. Będę się wsłuchiwać w każdy Państwa głos i korzystać 

z każdego dobrego pomysłu.  

 

Liczę na szczerą i prawdziwie owocną współpracę z radnymi powiatowymi, którym również 

należą się serdeczne gratulacje. Bardzo proszę, byście Państwo byli razem z nami, byśmy 

tworzyli jeden zgrany zespół, który będzie miał jeden wspólny cel - pracę dla dobra naszych 

mieszkańców. Proszę byście zabiegali o nasze interesy w powiecie i byli dobrymi 

ambasadorami tej gminy.  

Jestem przekonana, że jak zawsze znajdę zrozumienie u sołtysów, których - jako przedłużenie 

ramienia burmistrza w terenie chcę zachęcić do prawdziwej współpracy poprzez modyfikację 

dotychczas wypracowanych standardów. Będę wysłuchiwać Państwa w każdej sprawie i 

aktywnie uczestniczyć w życiu Waszych sołectw. 
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Zapewniam również wszystkich szefów jednostek administracyjnych gminy, placówek 

oświatowych i pracowników Urzędu o woli współpracy. Uczynię wszystko, by efekty tej 

współpracy były na jak najwyższym poziomie. 

Drodzy mieszkańcy naszego miasta i gminy ! 

Chcę być bliżej Waszych zwykłych spraw. Chcę zrealizować swój program wyborczy i 

rozliczyć się z niego za cztery lata. 

Szczególnie zależy mi na poprawie stanu dróg i chodników, na oddaniu kolejnych mieszkań 

socjalnych, na poprawie estetyki centrum naszego miasta, na tworzeniu nowych placów 

zabaw dla dzieci i boisk sportowych. 

Żeby nasze miasto się rozwijało, należy zadbać o nowe tereny pod usługi i budownictwo 

mieszkaniowe, parkingi i garaże. Musimy też rozpocząć rozwiązanie problemu jakim jest 

zaniedbana kanalizacja deszczowa. 

Na te i inne zadania nie będzie wystarczających środków w budżecie gminy, dlatego w 

dalszym ciągu będziemy się starać pozyskiwać je z innych wszystkich, możliwych źródeł. 

Wierzę, że przy pomocy wielu z Państwa uda sie to zrobić. Liczę więc na szeroko pojętą 

współpracę, życzliwość i przychylność w realizacji tych zamierzeń. Wszystkim nam zależy, 

by nasze miasto i okoliczne miejscowości były coraz ładniejsze i atrakcyjniejsze. Cieszy mnie 

dbałość mieszkańców o swoje domy i otoczenie. 

Będę się starała pomagać każdemu, kto przez pryzmat swojej własności będzie czynić dobro 

innym.  

Szanowni zebrani !  

Pozwólcie, że teraz zwrócę się ze słowami szczerego podziękowania za ośmioletnią 

współprace do ustępującego burmistrza Pana Sylwestra Sobańskiego.  

Panie burmistrzu, dziękuję za to, że u Pana boku mogłam sie rozwijać jako Pana zastępca. 

Przez ten czas nabyłam doświadczenie, dzięki któremu łatwiej mi będzie pełnić funkcję, którą 

mi powierzono. 

Dziękuję za wszytko i zapewniam, że będzie Pan zawsze mile widzianym gościem. Życzę 

długich, szczęśliwych i spokojnych lat na zasłużonej emeryturze. 
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Drodzy Państwo ! 

Tak, jak mówiłam w kampanii wyborczej, zwolnione przeze mnie stanowisko zastępcy 

burmistrza powierzę Panu Janowi Mokrzyckiemu, którego znam od wielu lat, z którym kiedyś 

miałam przyjemność pracować w szkole Podstawowej w Bobolicach. Sądzę, że od dnia 

dzisiejszego razem będziemy rzetelnie pracować dla dobra mieszkańców miasta i gminy 

Bobolice. 

 

Drodzy mieszkańcy naszego miasta i gminy ! 

Chciałabym by moim mottem w pracy na stanowisku Burmistrza Bobolic była myśl, której 

autorem jest Ks. kardynał Stefan Wyszyński  

" Człowiek dopiero wtedy jest szczęśliwy, gdy może służyć, a nie wtedy, gdy musi władać. 

Władza imponuje tylko małym ludziom, którzy jej potrzebują, by nadrobić swoją małość. 

Człowiek naprawdę wielki, nawet gdy włada, jest sługą." 

Dziękuję za uwagę." 

 Pan Zdzisław Czarnecki przewodniczący Rady Miejskiej złożył życzenia 

burmistrzowi panu Sylwestrowi Sobańskiemu, życząc dużo zdrowia, odpoczynku, by każdy 

dzień wypełniony był ludzką życzliwością, wdzięcznością i pomocą, a także wykorzystania 

czasu zgodnie z pomysłami bez krępujących terminów i ciążącej odpowiedzialności.   

 

 

Ad. 5. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej nikt  nie zabrał głosu.  
 

Ad. 6.Trybuna obywatelska 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w dniu 21 listopada 2010r. oprócz wyboru 

radnych Rady Miejskiej, wybieraliśmy radnych Rady Powiatu. Jak państwo wiecie, Gmina 

Bobolice ma trzy mandaty w Radzie Powiatu. Radnymi Rady Powiatu są: Pani Mieczysława 

Brzoza, Pani Renata Tomczak i Pan Kamil Jesionowski. 
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Gratuluję Państwu wyboru i życzę owocnej i zgodnej współpracy na rzecz naszej gminy. 

Życzę by w trosce o dobro naszej gminy i jej mieszkańców nasza współpraca była zgodna i 

konstruktywna.  

 

Głos zabrała radna Rady Powiatu pani Renata Tomczak, która złożyła gratulację wszystkim 

radnym. Złożyła deklarację, że będzie godnie reprezentować i dbać o dobro wszystkich 

mieszkańców gminy Bobolice w przyszłej Radzie Powiatu, podejmować takie działania, które 

się przyczynią do tego aby nasza gmina się rozwijała i kwitła. 

 

Głos zabrał radny Rady Powiatu pan Kamil Jesionowski, który podziękował wszystkim tym 

którzy wspierali go ciepłym słowem, pogratulował radnym Rady Miejskiej i zapewnił że 

interesy mieszkańców gminy Bobolice będą celem nadrzędnym, priorytetem w wykonywaniu 

służby w powiecie. 

 

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych 
W tym punkcie obrad nikt nie zabrał głosu. 
  
 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

 

1)  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania 

spłat lub rozkładania na raty wierzytelności Gminy Bobolice i jej jednostek organizacyjnych 

z tytułu należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny i niepodatkowych 

należności budżetowych o charakterze publiczno –prawnym, do których nie stosuje się 

przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa. 

 

 Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

3)  zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji Gminy Bobolice oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru  informacji i deklaracji na podatek od 

nieruchomości. 
 

 Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak przewodniczący  Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  
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5)  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

6) w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego  wynagrodzenia dla burmistrza. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Zdzisław Czarnecki przewodniczący Rady 

Miejskiej w Bobolicach.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Ad. 9. Wolne wnioski. 
W wolnych wnioskach głos zabrali: 

Radny pan Zdzisław  Strzelczak, który poprosił o odśnieżanie dróg bocznych, oraz  

powiedział, że przy każdym spadku napięcia lub krótkiego wstrzymania dopływu prądu 

wyłącza się oświetlenie uliczne w okolicy ul. Jedności Narodowej i Lipowej. 

Radny pan Jan Żwirbla powiedział, że na nowo wymienionych lampach wiszą sople, które 

stanowią zagrożenie dla przechodniów. 

Radna pani Zofia Kęcel powiedziała, że lampy na ul. Łazienkowej i ul. Szkolnej zostały 

zainstalowane i nie świecą. 

 

Dyrektor ZUKiO w Bobolicach pan Jan Rewkowski, powiedział że w związku z wywołanym 

tematem zimy, na następną sesję przygotuje raport na temat tego jak ZUKiO sobie radzi z 

odśnieżaniem na terenie gminy Bobolice. 
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Ad. 10 . Zakończenie obrad.  
 

Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice.  

 

Protokołowała: Monika Wójcik 

 


